
Από την έρευνα αυτή προέκυψαν κατά ανησυχητικό τρόπο µεταξύ άλλων και η βραδύτητα όπως και η ανεπάρκεια
µε τις οποίες ορισµένοι τοπικοί φορείς προβαίνουν στην ανάθεση των προγραµµάτων.

Την ανησυχητική αυτή κατάσταση όσον αφορά τη χρήση των ευρωπαϊκών πόρων εκ µέρους των τοπικών φορέων
έχει κατ επανάληψη υπογραµµίσει και η Επιτροπή.

Λαµβάνοντας ιδιαίτερα υπόψη ότι ορισµένοι τοπικοί φορείς, όπως π.χ. ο ∆ήµος Pistoia, έχουν µεγάλη ανάγκη
χρησιµοποίησης των ευρωπαϊκών πόρων για την ενσωµάτωση των ατόµων µε ειδικές ανάγκες µέσω του
αθλητισµού.

Μπορεί η Επιτροπή να γνωστοποιήσει:

1. εάν ο ∆ήµος Pistoia παρουσίασε µελέτες για το πρόγραµµα αυτό·

2. εάν έλαβε χρηµατοδοτήσεις για τις µελέτες αυτές·

3. εάν οι πόροι αυτοί χρησιµοποιήθηκαν.

(2004/C 11 E/167) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-1201/03

υποβολή: Roberta Angelilli (UEN) προς την Επιτροπή

(2 Απριλίου 2003)

Θέµα: Χρήση των πόρων του «Προγράµµατος Αθλητισµού για Άτοµα µε Ειδικές Ανάγκες» εκ µέρους του ∆ήµου
Prato

Το Σεπτέµβριο του 2002, η εποπτική επιτροπή του υπουργείου οικονοµίας της ιταλικής κυβέρνησης παρουσίασε
τον απολογισµό δαπανών των πόρων που διέθεσε η ΕΕ.

Από την έρευνα αυτή προέκυψαν κατά ανησυχητικό τρόπο µεταξύ άλλων και η βραδύτητα όπως και η ανεπάρκεια
µε τις οποίες ορισµένοι τοπικοί φορείς προβαίνουν στην ανάθεση των προγραµµάτων.

Την ανησυχητική αυτή κατάσταση όσον αφορά τη χρήση των ευρωπαϊκών πόρων εκ µέρους των τοπικών φορέων
έχει κατ επανάληψη υπογραµµίσει και η Επιτροπή.

Λαµβάνοντας ιδιαίτερα υπόψη ότι ορισµένοι τοπικοί φορείς, όπως π.χ. ο ∆ήµος Prato, έχουν µεγάλη ανάγκη
χρησιµοποίησης των ευρωπαϊκών πόρων για την ενσωµάτωση των ατόµων µε ειδικές ανάγκες µέσω του
αθλητισµού.

Μπορεί η Επιτροπή να γνωστοποιήσει:

1. εάν ο ∆ήµος Prato παρουσίασε µελέτες για το πρόγραµµα αυτό·

2. εάν έλαβε χρηµατοδοτήσεις για τις µελέτες αυτές·

3. εάν οι πόροι αυτοί χρησιµοποιήθηκαν.

(2004/C 11 E/168) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-1202/03

υποβολή: Roberta Angelilli (UEN) προς την Επιτροπή

(2 Απριλίου 2003)

Θέµα: Χρήση των πόρων του «Προγράµµατος Αθλητισµού για Άτοµα µε Ειδικές Ανάγκες» εκ µέρους του ∆ήµου
της Σιένα

Το Σεπτέµβριο του 2002, η εποπτική επιτροπή του υπουργείου οικονοµίας της ιταλικής κυβέρνησης παρουσίασε
τον απολογισµό δαπανών των πόρων που διέθεσε η ΕΕ.

Από την έρευνα αυτή προέκυψαν κατά ανησυχητικό τρόπο µεταξύ άλλων και η βραδύτητα όπως και η ανεπάρκεια
µε τις οποίες ορισµένοι τοπικοί φορείς προβαίνουν στην ανάθεση των προγραµµάτων.

Την ανησυχητική αυτή κατάσταση όσον αφορά τη χρήση των ευρωπαϊκών πόρων εκ µέρους των τοπικών φορέων
έχει κατ επανάληψη υπογραµµίσει και η Επιτροπή.
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Λαµβάνοντας ιδιαίτερα υπόψη ότι ορισµένοι τοπικοί φορείς, όπως π.χ. ο ∆ήµος της Σιένα, έχουν µεγάλη ανάγκη
χρησιµοποίησης των ευρωπαϊκών πόρων για την ενσωµάτωση των ατόµων µε ειδικές ανάγκες µέσω του
αθλητισµού.

Μπορεί η Επιτροπή να γνωστοποιήσει:

1. εάν ο ∆ήµος της Σιένα παρουσίασε µελέτες για το πρόγραµµα αυτό·

2. εάν έλαβε χρηµατοδοτήσεις για τις µελέτες αυτές·

3. εάν οι πόροι αυτοί χρησιµοποιήθηκαν.

(2004/C 11 E/169) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-1203/03

υποβολή: Roberta Angelilli (UEN) προς την Επιτροπή

(2 Απριλίου 2003)

Θέµα: Χρήση των πόρων του «Προγράµµατος Αθλητισµού για Άτοµα µε Ειδικές Ανάγκες» εκ µέρους του ∆ήµου
Terni

Το Σεπτέµβριο του 2002, η εποπτική επιτροπή του υπουργείου οικονοµίας της ιταλικής κυβέρνησης παρουσίασε
τον απολογισµό δαπανών των πόρων που διέθεσε η ΕΕ.

Από την έρευνα αυτή προέκυψαν κατά ανησυχητικό τρόπο µεταξύ άλλων και η βραδύτητα όπως και η ανεπάρκεια
µε τις οποίες ορισµένοι τοπικοί φορείς προβαίνουν στην ανάθεση των προγραµµάτων.

Την ανησυχητική αυτή κατάσταση όσον αφορά τη χρήση των ευρωπαϊκών πόρων εκ µέρους των τοπικών φορέων
έχει κατ’ επανάληψη υπογραµµίσει και η Επιτροπή.

Λαµβάνοντας ιδιαίτερα υπόψη ότι ορισµένοι τοπικοί φορείς, όπως π.χ. ο ∆ήµος Terni, έχουν µεγάλη ανάγκη
χρησιµοποίησης των ευρωπαϊκών πόρων για την ενσωµάτωση των ατόµων µε ειδικές ανάγκες µέσω του
αθλητισµού.

Μπορεί η Επιτροπή να γνωστοποιήσει:

1. εάν ο ∆ήµος Terni παρουσίασε µελέτες για το πρόγραµµα αυτό·

2. εάν έλαβε χρηµατοδοτήσεις για τις µελέτες αυτές·

3. εάν οι πόροι αυτοί χρησιµοποιήθηκαν.

Κοινή απάντηση
του κ. Barnier εξ ονόµατος της Επιτροπής

στις γραπτές ερωτήσεις E-0860/03, E-0885/03, E-1191/03, E-1192/03,
E-1193/03, E-1194/03, E-1195/03, E-1196/03, E-1197/03, E-1198/03,

E-1199/03, E-1200/03, E-1201/03, E-1202/03 και E-1203/03

(23 Απριλίου 2003)

Η Επιτροπή δεν αµφιβάλλει για τη σηµασία της ένταξης των ατόµων µε αναπηρία µέσω του αθλητισµού, αλλά δεν
διαθέτει κανένα ειδικό πρόγραµµα στον τοµέα αυτό.

Όσον αφορά ενδεχόµενη συγχρηµατοδότηση από το Ευρωπαϊκό Ταµείο Περιφερειακής Ανάπτυξης των
αναφερόµενων ιταλικών δήµων, παραπέµπουµε το Αξιότιµο Μέλος του Κοινοβουλίου στις απαντήσεις που έδωσε
η Επιτροπή στις γραπτές ερωτήσεις E-0834/03 (1), E-1118/03 (2), E-1119/03 (3) έως E-1124/03 και E-1125/
03 (4).

(1) ΕΕ C 280 E της 21.11.2003, σελ. 96.
(2) βλέπε σελίδα 160.
(3) ΕΕ C 268 E της 7.11.2003, σελ. 172.
(4) ΕΕ C 280 E της 21.11.2003, σελ. 117.
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